

## 校友講座第八講 26/11/2009

## 8<sup>th</sup> Alumni Talk

書院邀得1987年數學系校友集美證券有限公司副主席陳剛先生擔任主講嘉賓, 講題為「CEO給您的五個錦囊:如何為未來事業裝備自己?」。

The College invited 1987 United College graduate in mathematics, Mr Chan Kong, Vice-chairman, Jimei Investment Limited, to talk to UC students on "Five Tips to You from CEO: How to Prepare Yourself for Your Future Career?".

書院聚會 - 中國科學院及中國工程院院士講座系列第五講 4/12/2009 講題:著名科學家成功要素

College Assembly - Lecture Series of Members of Chinese Academy of Sciences and Members of Chinese Academy of Engineering- Lecture 5 Topic: Famous Scientists - Factors for Their Success



中國科學院院士、和聲書院候任院長劉 允怡教授擔任演講嘉賓。

Guest Speaker, Professor Joseph W Y Lau, Member of Chinese Academy of Sciences and Master-designate of Lee Woo Sing College, delivered a talk to United College students.



「馮燊均先生全人發展獎勵計劃」得獎同學與院長馮國培教授(中)、 馮燊均伉儷(右六及五)及書院通識教育主任余濟美教授(右四)合照。

The award recipients of "Mr Fung Sun-kwan Whole Person Development Award Programme" posed a group photo with Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre); Mr and Mrs Fung Sun-kwan (sixth and fifth from right) and Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education (fourth from right).

法國里昂天主教大學法國語文與文化中心到訪書院 8/12/2009 French Language and Culture Institute, Université Catholique de Lyon visited United College

法國里昂天主教大學法國語文與文化中 心院長Mrs Martine Moulin到訪書院, 該大學為書院邁進地球村系列合作院校 之一。

左起:書院輔導長王香生敎授、院長馮 國培敎授、Mrs Corinne Dassonville、 Mrs Martine Moulin、高級書院發展主



任周鍾寶華女士及學生交換計劃委員會主席陳錦泰教授。

Mrs Martine Moulin, Head of French Language and Culture Institute, Université Catholique de Lyon visited the United College. The Université Catholique de Lyon is one of the partner universities of the College GOAL progamme. From left: Professor Stephen H S Wong, Dean of Students; Professor Fung Kwokpui, College Head; Mrs Corinne Dassonville, Assistant to Director; Mrs Martine Moulin; Mrs Jackie Chow, Senior College Development Officer and Professor Chan Kam-tai, Chairman of the Student Exchange Programme Committee.





院長馮國培教授(右)致送紀念品予劉允怡教授 (中),由通識教育主任余濟美教授陪同。 Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) presented a souvenir to Professor Joseph W Y Lau (centre), accompanied by Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education.



書院學生身心健康工作小組顧問殷巧兒女士(最左) 頒發「品德教育韻文創作比賽」獎項予得獎同學。 Ms Lina H Y Yan, Advisor of the College's Taskforce on Students' Well-being (far left), presented prizes to the winners of the "Rhyme-Writing Competition for Moral Education".



馮燊均先生及夫人(右二及最右)致送支票予書院以支 持「馮燊均先生全人發展獎勵計劃」,由院長馮國培教 授(左二)及通識教育主任余濟美教授代表接受。

Mr and Mrs Fung Sun-kwan (second from right and far right) presented a cheque to the College for the "Mr Fung Sun-kwan Whole Person Development Award Programme". Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from left) and Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education received the cheque on behalf of the College.